

## REFERAT

### BLR Bestyrelsesmøde - Mandag den 27. januar 2025, kl. 19:00

**Medlemmer:** Tine, Pernille, Majbritt GL, Malene, Mai-Britt, **Afbud:**  
Majbritt L, Jens

**Suppleanter:** Jacob

<b>Punkt 1</b>	<b>Godkend referat fra sidst</b>	Jens
Referat	Godkendt	
<b>Punkt 2</b>	<b>Udestående opgaver fra tidligere møder</b> Se liste under dagsorden...	Jens
Referat	Høvægt opsat ved pillerne – skal meldes ud til opstalter Elektrisk støvsuger hegn er købt, skal opsættes (Jan er på opgaven)	
<b>Punkt 3</b>	<b>Økonomi</b>	Fast punkt
	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Gennemgang af regnskab 2024</li><li>2. Budget 2025</li><li>3. Overblik – heste</li><li>4. Medlemskab DGI</li></ol>	
Referat	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Gennemgået og underskrevet</li><li>2. Gennemgået</li><li>3. Drøftet</li><li>4. Ja tak – vi vil gerne have et medlemskab ved DGI</li></ol>	
<b>Punkt 4</b>	<b>Til og fra personalet</b>	Fast punkt
	Staldmedarbejder under sygdom	
Referat	Vi har kontakt til kommunen i forhold til en vikar, de kommende uger står bestyrelsen for mugning i elevstalden.  Drøftet afløser som lørdagshjælper	
<b>Punkt 5</b>	<b>Elevheste</b>	Fast punkt
Referat	Sadelmager den 23. Januar – Der er lavet justeringer på flere sadler, Malene koordinerer. Luftpuder på Lunas sadel var punkteret – de bliver fikset.  Problemer med foderautomater, der giver uregelmæssige mængder - Jacob/Jens tjekker dem.  Dagsorden til møde med parter og opstaldere, den 17. februar - særligt for parter: <ol style="list-style-type: none"><li>1. Gennemgang af ridehus- og Partregler</li><li>2. Anvisning om mugning af boks</li><li>3. Video og Sociale medier</li><li>4. Stævnehjælp - uddannelse</li></ol>	
<b>Punkt 6</b>	<b>Undervisning</b>	Fast punkt
	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Info fra møde med Ridefys</li></ol>	
Referat	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Ønske om saltspreder til minilæsser - dette er noteret, men ikke prioriteret pt.</li></ol>	
<b>Punkt 7</b>	<b>Privat stald</b>	Fast punkt
Referat	Dagsorden til møde med parter og opstaldere, den 17. februar - særligt for opstaldere: <ol style="list-style-type: none"><li>1. Ind- og ud lukning</li></ol>	

2. Raps- og halmpiller – afvejning
3. Sommerfold / Gødning / Brakpudsning
4. Hegn/strøm på folde

<b>Punkt 8</b>	<b>Medlemmer har ordet</b> Forespørgsel om BLR kan være uddannelsessted for Hestemanager elev	Fast punkt
Referat	Drøftet - det har vi ikke ressourcer og interesse i pt.	
<b>Punkt 9</b>	<b>Nyt fra Stævneudvalget</b> (Majbritt GL)	
Referat	Der er afholdt 3 møder i det nye stævneudvalg - Der er ved at blive lagt en struktur for de kommende stævner Der meldes ud løbende når ny info er klar.	
<b>Punkt 10</b>	<b>Håndtering af venteliste til bokse i privatstald</b>	
Referat	Drøftet	
<b>Punkt 11</b>	<b>Gennemgang af regler (ridehusregler / partkontrakt)</b> (Aftalt fra Januar møde)	
Referat	Drøftet - hjemmesiden tilrettes, så den svarer til partkontrakten	
<b>Punkt 12</b>	<b>Generalforsamling og bestyrelse 25/26</b> (Pernille)	
Referat	Drøftet	
<b>Punkt 13</b>	<b>Marker</b> (Jacob / Majbritt LM)	
	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Gødning</li> <li>2. Hegn/strøm på folde</li> </ol>	
Referat	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Der er bestilt gødning til pleje af rodnet til græsmarkerne</li> <li>2. Sættes på dagsorden til opstalders møde - der laves en dag, inden 1. maj hvor privatfolden "nulstilles" og der sikres at hegn og strøm virker.</li> </ol>	
<b>Punkt 14</b>	<b>Planlægning af kommende aktiviteter</b>	Fast punkt
Referat	Vinterferie, uge 7 – almindelig undervisning 17. februar – Opstalders- og part møde 27. februar – Generalforsamling 1. og 2. marts - Fastelavnsstævne, Stævneudvalget er i gang  BLR dag - forår, dato?	
<b>Punkt 15</b>	<b>Eventuelt</b>	Fast punkt
Referat	Bordet rundet – ingen referat	
<b>Punkt 16</b>	<b>Punkter til kommende møde</b>	Fast punkt
Referat	-	

## Udestående opgaver fra tidligere møder:

HVAD	STATUS	HVEM
Fra stævneudvalget, ønske om: <ul style="list-style-type: none"><li>Højtaler og mikrofon</li></ul>	Højtaler projektet bliver udført i foråret 2025, hvis der er budget til det.	Majbritt Lindblad
<b>November</b>		
Tilret hjemmeside vedr. reservation af bokse i privatstald	Igangværende	Mai-Britt L
<b>December</b>		
Ønske om der afholdes "ryttermærkekursus"	Igangværende	Tine / Jens
<b>Maj</b>		
Hegn rundt om jordfolde	Igangværende	Majbritt GL/Jens
<b>November</b>		
Ønske om varmtvandsbeholder ved vaskeplads	Ønske noteret – ikke prioriteret pt.	
Ønske om at der opsættes skilt på Broagervigvej om at der kan være glat	Pernille undersøger ved vejdirektoratet	Pernille
<b>Januar</b>		
Ekstra høvægt til opsætning ved halm /Raps pillerne	Er opsat	Majbritt L / Jacob/Jens
Elektronisk støvsuger hegn	Bestilt – skal opsættes	Malene

## Opgaver til BLR dag

Udebokse skal færdiggøres Reparation af pallemøbler Bogstaver på dressurbanen Dræn ved privatstalden Ønske om at der laves en skydeport på højreside af privatstalden
---

## Ønsker til Fondssøgning:

Penge til ny elevhest		Lisa
-----------------------	--	------

## Økonomisk prioriteringsliste

- Ny pony
- Nyt låsesystem til de resterende døre (sekretariat) i stalden
- Højtalere til udebanerne

## Kageliste

---

Januar: Mai-Britt L

Februar: Tine

Marts: Pernille